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سجادی اعلام کرد:

سفر وزیر راه قطر به ایران برای میزبانی کیش و قشم 
از هواداران جام جهانی فوتبال

وزی�ر ورزش و جوان�ان از حضور وزیر راه قطر برای مذاک�ره جهت میزبانی ایران 
از هواداران جام جهانی فوتبال طی روز یکش�نبه هفته جاری در جزیره کیش خبر 

داد.
حمید س��جادی وزی��ر ورزش و جوانان در مورد ظرفیت مناطق آزاد کش��ور برای میزبانی 
بخشی از هواداران فوتبال و جام جهانی قطر گفت: به دنبال تعاملات و دوستی ایران و قطر، 

وزارت ورزش و جوانان تمایل به ادامه  این پیوندها و ارتباطات در حوزه ورزش دارد.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: این تعاملات در کنار پررنگ کردن ظرفیت ورزش��ی کشور 
می تواند فرصتی برای تقویت دیگر موضوعات همچون گردش��گری، حمل و نقل مس��افر و ... 
باش��د؛ با توجه به حضور هواداران جام جهانی در مناطق آزاد می توانیم ظرفیت حمل و نقل 

عمومی به ویژه دریایی برای این فرصت پیش آمده را رونق دهیم.
عضو کابینه دولت س��یزدهم یادآور ش��د: پیشنهاد دو ش��هر کیش و قشم برای میزبانی از 
هواداران جام جهانی می تواند به محکم ش��دن روابط دو کشور در تعاملات و ارتباطات ختم 
ش��ود. شهرهای جنوبی کش��ور به ویژه جزیره زیبای کیش در بحث هتلینگ و خدماتی که 
به گردش��گرها باید بدهیم، مجهزتر اس��ت و جلس��ات هماهنگی در قالب دیدار و گفت و گو 

شروع شده است.
سجادی در ادامه تاکید کرد: طبق گزارشات رسیده یکشنبه هفته جاری وزیر راه  قطر برای 
مذاک��ره در جهت میزبانی ای��ران از هواداران جام جهانی قطر در جزیره کیش حضور خواهد 
یافت؛ با برنامه ریزی پیش بینی ش��ده مقرر ش��د نمایندگان مربوطه از وزراتخانه گردشگری 
گرفته تا وزارت ورزش و جوانان، وزارت راه و شهرسازی و همچنین نماینده مدیریت مناطق 

آزاد در این دیدار حضور داشته باشند.

آزادکاران ناشنوای اعزامی به المپیک مشخص شدند
المپیک ناش�نوایان اردیبهش�ت در برزیل برگزار می ش�ود و ۸ آزادکار ناشنوای 

اعزامی به این رقابتها از سوی کادر فنی معرفی شدند.
از س��وی کادر فنی ۸ کش��تی گیر آزادکار ناش��نوا اعزامی به المپیک برزیل معرفی شدند. 
محمد سیاوشی در وزن ۵۷ کیلوگرم، کیوان رستم آبادی در وزن ۶۵ کیلوگرم، فرود حجتی 
در وزن ۷۰ کیلوگرم، حسین نوری در ۷۴ کیلوگرم، حمیدرضا کنعانی زاده در ۸۶ کیلوگرم، 
محس��ن منوچهری در ۹۲کیلوگرم، محمدرس��ول قمرپور در ۹۷ کیلوگرم و علی شکیبا زاده 

در ۱۲۵ کیلوگرم آزادکاران اعزامی به المپیک ناشنوایان هستند.
هدایت تیم را رضا لایق )سرمربی( و علیرضا رضایی منش و رضا نوذر ایرانی )مربیان تیم( 

بر عهده دارند.
تیم ملی کشتی آزاد ناشنوایان برای شرکت در المپیک ۱۹ اردیبهشت عازم برزیل می شوند 

و رقابتها از ۲۲ اردیبهشت آغاز و تا ۲۵ اردیبهشت ادامه خواهد داشت.

سیدبندی هندبال قهرمانی جهان دختران جوان
کنفدراس�یون هندبال آسیا سیدبندی کش�ورهای حاضر در رقابت های قهرمانی 

جهان دختران جوان را اعلام کرد.
کنفدراس��یون هندبال آس��یا س��یدبندی کش��ورهای حاضر در رقابت های قهرمانی جهان 
دختران جوان را اعلام کرد که بر اساس آن تیم ملی ایران در سید دوم و در کنار کشورهای 

نروژ، چک، آرژانتین، سوییس، اسلواکی، اسلوونی و لهستان قرار گرفت. 
تیم ملی هندبال دختران جوان در رقابت های قهرمانی آسیا قزاقستان به مقام نایب قهرمانی 

دست یافت و جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۲ اسلوونی را کسب کرد.
بیست و سومین دوره مسابقات دختران جوان از یکم تا ۱۲ تیر به میزبانی اسلوونی برگزار 
می ش��ود. قرعه کشی این مسابقات ۲۴ فروردین انجام می شود. در این رویداد برای اولین بار 
۳۲ کش��ور حضور دارند که ۵ تیم از آس��یا اس��ت. البته هنوز تکلیف یک تیم هم مش��خص 

نیست. 
سیدبندی کشورهای حاضر در مسابقات قهرمانی جهان اسلونی:

سید ۱: مجارستان، فرانسه، هند، سوئد، رومانی ، دانمارک، کرواسی و آلمان 
سید ۲: نروژ، جمهوری چک، آرژانتین، سوییس ، اسلواکی، اسلونی، ایران، لهستان

سید ۳: هلند، مونته نگرو، آنگولا، برزیل، قزاقستان، شیلی، مصر و تونس
سید ۴: کره، ژاپن، پاراگوئه ، گینه ، مکزیک، آمریکا، اتریش، تیم دارای "وایلد کارت"

امیر خوش خبر:

تیم ملی والیبال شکننده است
سرپرست تیم ملی والیبال ایران گفت: سال بسیار سختی داریم و امیدوارم همه 

به تیم ملی کمک کنند تا برای کشور افتخارآفرینی کنیم.
امیر خوش خبر، سرپرست تیم ملی والیبال در نشست خبری کادر فنی تیم ملی بیان کرد: 
س��ال بس��یار سختی داریم و امید است همیشه رس��انه به عنوان یاور تیم ملی کمک کند تا 
بتوانیم راه س��ختی را که با تیم متحول ش��ده و با کادر ایرانی داریم، به خوبی طی کنیم و 

برای کشور افتخارآفرینی کنیم.
او در مورد بازی های تدارکاتی تیم ملی گفت: آرژانتین قول ابتدایی به ما داده است. البته 
فرصتی از ما خواس��ته اند تا نهایی کنند. یک احتم��ال هم وجود دارد که بتوانیم در کانادا با 
تیم هایی مثل آلمان و تیم هایی که آنجا حضور دارند بازی تدارکاتی داشته باشیم. البته هنوز 

مشخص نیست.
او افزود: از آنجایی که بازی اول ما در لیگ ملت ها به میزبانی برزیل اس��ت، تصمیم آقای 
عطایی این بود که به کش��ورهای آن منطقه برویم و بازی دوس��تانه برگزار کنیم، به همین 

دلیل روی برزیل تمرکز کردیم که نشد، آمریکا، آرژانتین و کانادا هم باید بررسی شوند.
سرپرست تیم ملی والیبال در پایان گفت: برای تیم ملی آرزوی موفقیت می کنم. امیدوارم 
همه کمک کنند تا تیم جوان و شکننده ملی به موفقیت برسد. همه باید دست به دست هم 

بدهیم تا والیبال بتواند به مسیر خود ادامه دهد.

حضور ۲۶ بدمینتون باز در انتخابی تیم ملی
مس�ابقات انتخابی تیم ملی بدمینتون زنان و مردان جهت ش�رکت در بازی های 

آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو در فروردین انجام خواهد شد.
مس��ابقات بدمینتون انتخابی تیم ملی بزرگس��الان زنان و مردان از ۲۱ تا ۲۶ فروردین در 
شهرس��تان کرج انجام خواهد ش��د. این مسابقات جهت انتخاب نفرات برای اعزام به بازیهای 

آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو خواهد بود.
ای��ن مس��ابقات در بخش زنان از ۲۱ ت��ا ۲۳ فروردین و با حضور ۱۶ ورزش��کار انجام می 
ش��ود. نس��یم صفایی، حنانه یعقوب زاده، هاجر کبیری، نازنین زمانی، نرگس افشاری، کیانا 
هاش��می، ساره امینیان، یگانه تفرشی، پریا اسکندری، رومینا تاجیک، هاله همدانچی، مبینا 
ندائی، فاطمه بابایی، شیوا پذیرفکار، یگانه کرمانی و ساغر رفیعی اسامی دعوت شده  به این 

مسابقات هستند.
در بخش مردان نیز، این مسابقات از ۲۴ تا ۲۶ فروردین ماه در شهرستان کرج برگزار می 
ش��ود. محمد پایروند، فرزین خانجانی، علیرضا کرمی، صالح س��نگتراش، امیر جباری، حسن 
متقی، س��عید بابیانی، علی فقیه خراس��انی، علی حیاتی و ارش��یا عمل کننده اسامی نفرات 

دعوت شده به این مسابقات است.

اسکندری در سمت نائب رئیسی کنفدراسیون 
ورزش های بیلیاردی آسیا ابقا شد

رئیس فدراس�یون بولینگ، بیلیارد و بولس ایران برای سومین بار و تا سال ۲۰۲۶ 
در سمت نائب رئیسی آسیا باقی ماند.

سی و ششمین مجمع عمومی کنفدراسیون ورزش های بیلیاردی با حضور کشورهای عضو 
در قطر برگزار ش��د و هاشم اس��کندری رئیس فدراسیون بولینگ، بیلیارد و بولس جمهوری 
اس��امی ایران با کس��ب اکثریت آرا برای ۴ سال دیگر در س��مت  نائب رئیس کنفدراسیون 

ورزش های بیلیاردی آسیا  )ACBS( ابقا شد.
هاش��م اسکندری نایب رئیس��ی فدراسیون اس��نوکر و بیلیارد غرب آس��یا و نائب رئیسی 

افتخاری فدراسیون جهانی را نیز بر عهده دارد.
رئیس فدراس��یون بولینگ، بیلیارد و بولس برای س��ومین بار اس��ت که در این سمت ابقا 

می شود و این حکم مدت چهارسال و تا سال ۲۰۲۶ اعتبار دارد.

گف�ت:  شمش�یربازی  فدراس�یون  ریی�س 
جوانگرایی در تیم س�ابر تصمیم منطقی اس�ت 
و اگر قرار اس�ت شمش�یرباز به مسابقه برود و 

نتیجه نگیرد چرا باید هزینه کنم؟
فضل الله باقرزاده درباره ی تصمیم س��رمربی تیم 
ملی مبنی بر جوانگرایی در اس��لحه س��ابر بیان کرد: 
من  در مسائل فنی اصلا دخالتی ندارم و تصمیمی که 
مربیان و مدیر فنی تیم ملی بگیرند از نظر فدراسیون 
قابل قبول است. آنها به این نتیجه رسیده اند که اگر 
قرار است نفر سوم و چهارم ما در مراحل اولیه حذف 
ش��وند چرا نباید دو بازیکن ج��وان را آزمایش کنند 
و ب��ه نظرم تصمیم منطقی اس��ت و بای��د از تصمیم 

منطقی حمایت کرد.
باقرزاده ادامه داد: در این ش��رایط مالی س��خت و 
هزینه های سرس��ام آور اگر قرار اس��ت شمشیرباز به 
مس��ابقه برود و نتیجه نگیرد چ��را باید هزینه کنم؟ 
به اعتقاد من تصمیم منطقی گرفته ش��ده اس��ت و 
هم برای نفرات سوم و چهارم  ایجاد انگیزه می شود 
که خودش��ان را بالا بکش��ند و نفرات جوان هم باید 

محک بخورند.
*محک تیم جدید سابر در ۴ رویداد

او در پاس��خ به این پرس��ش که فک��ر می کند تیم 
س��ابر بتواند تا زمان آغاز بازیهای کشورهای اسلامی 
و بازیه��ای آس��یایی هماهنگ و یکدس��ت ش��ود؟ 
تاکید کرد: تیم س��ابر قبل از بازی های کش��ورهای 
اس��لامی و بازیهای آس��یایی، جام جهانی مادرید را 
دارد و س��پس در جام جهانی ایتالیا، قهرمانی آس��یا 
کره جنوبی و قهرمانی جهان مصر ش��رکت می کند 

و این مس��ابقات محک بس��یار خوبی است. البته در 
 قهرمانی آس��یا و جهان اس��لحه های دیگر هم اعزام

 می شوند.
*مذاکره با مربی فرانسوی فلوره برای حضور 

در ایران
باقرزاده در مورد برنامه آماده سازی فلوره و اپه نیز 
گفت: با س��رمربی تیم فلوره صحبتی داش��تم و قرار 
ش��د با یکی از مربیان طراز اول جهان که از فرانسه 
اس��ت صحبت کند و اگر به توافق نهایی برسند، این 
مربی فرانسوی هفت تا ۱۰ روز به ایران بیاید و با تیم 

فلوره کار کند و یک دوره کلاس مربیگری هم برگزار 
کند. م��ا نیز حق الزحم��ه آن را پرداخت می کنیم. 
ب��رای تیم اپه هم پیگیر هس��تیم ک��ه در آذربایجان 

اردوی مشترک برگزار کنیم.
*ش�رط اعزام اپه و فلوره به بازیهای آسیایی 

۲۰۲۲
رییس فدراسیون شمشیربازی در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی براینک��ه اپه و فلوره باید چه نتیجه ای 
در قهرمان��ی آس��یا بگیرند ک��ه ج��زو اعزامی ها به 
بازیهای آس��یایی هانگژو ۲۰۲۲ باشند؟ تصریح کرد: 

باید نتیجه آنها قابل قبول باش��د. حداقل جزو ششم 
تیم باش��ند تا بتوانیم تلاش کنیم که جزو اعزامی ها 
باش��ند و من همه تلاش��م را می کنم که در هر دو 

بخش  انفرادی و تیمی نماینده داشته باشیم.
*برگزاری اردوهای دختران با تاخیر

او در م��ورد علت برگزار نش��دن اردوی تیم س��ابر 
دخت��ران و فاصله زیادی که در برگ��زاری اردوها به 
وجود آمده اس��ت، گفت: اواخر هفت��ه آینده اردوی 
تمام دختران در اسلحه های مختلف برگزار می شود. 
ما اردوها را برگزار می کنیم حالا این کار  با چند روز 

تاخیر اتفاق می افتد.
*هزینه اعزام ها سرسام آور است

باق��رزاده در مورد مس��ابقات مهم��ی که در پیش 
دارند و مشکل تامین هزینه اعزام به مسابقات تاکید 
کرد: هزینه اعزام بالا اس��ت و قطعا به مش��کل مالی 
برم��ی خوری��م. از آنجا که ما جزو رش��ته های مدال 
آور بازیهای آسیایی هس��تیم، حتما وزارت ورزش و 
کمیته ملی المپیک حمایت مالی ویژه می کنند. بعد 
از المپیک، بازی های آسیایی برای ایران بسیار مهم 

است.
*اعزام ۱۶ شمش�یرباز به بازیهای کشورهای 

اسلامی
رییس فدراس��یون شمش��یربازی در پاسخ به این 
پرس��ش که چه تع��داد شمش��یرباز به ب��ازی های 
کش��ورهای اس��لامی اعزام می ش��وند؟ گفت: برای 
کشورهای اسلامی درخوس��ت اعزام ۲۰ ورزشکار را 
دادم که با ۱۶ ورزش��کار در سه اس��لحه سابر، اپه و 

فلوره  و در دو بخش مردان و زنان موافقت کردند.

رئیس فدراسیون والیبال در مورد جذب حامیان مالی برای این 
رش�ته می گوید: نتایج خوبی که والیبال کسب کرده باعث کاهش 

نیاز این فدراسیون به منابع دولتی شده است.
مراسم رونمایی از حامی والیبال ایران تا المپیک ۲۰۲۴ پاریس شنبه، 
۲۰ فروردین در فدراس��یون والیبال برگزار شد. در ابتدای این مراسم یاد 
و خاطره محمد شریف زاده اولین کاپیتان تیم ملی والیبال که به تازگی 

درگذشته است، گرامی داشته شد.
محمدرضا داورزنی در این مراسم در مورد جذب اسپانسرهای مالی برای 
فدراس��یون والیبال گفت: شاید ۱۵ س��ال پیش ۹۸ درصد منابع والیبال 
به دولت بس��تگی داشت اما الان این عدد به ۱۰ درصد رسیده است. ۹۰ 
درص��د آن به دلیل نمایش خ��وب بازیکنان، عملکرد خوب تیم های ملی 
در مسابقات مختلف، مورد توجه قرار گرفتن توسط مردم  و غرور آفرینی 
برای هموطنان، توسط اسپانس��ر تامین می شود. تولید خوب، مشتری و 
بازار خود را خواهد داشت و تولید خوب ما تیم ملی ماست. نتایج والیبال 

باعث ش��ده که م��ردم به نتایج والیبال عاقه مند هس��تند و به آن توجه 
می کنند. چنین موفقیت هایی بدون کمک حامیان مالی اتفاق نمی افتاد.

او اف��زود: م��ردم توقع دارند والیبال کش��ور در بالاترین س��طح جهان 

بدرخش��د و حضورش بین تیم های برتر جه��ان را حفظ کند. والیبال در 
دنیا به عنوان یک رشته خانوادگی عاقه مندان بسیاری دارد که بر اساس 

منابع رسمی یک میلیارد نفر در جهان این رشته را دنبال می کنند.
داورزنی ادامه داد: در س��ال های گذشته والیبال به دفعات دل مردم را 
ش��اد کرده و به دفعات پیام تبریک از طرف رهبری دریافت کرده است، 
مطمئنم همکاری با حامی مالی می تواند به ما برای کسب موفقیت کمک 

کند.
رئیس فدراس��یون والیبال در پایان درگذشت محمد شریف زاده  اولین 
کاپیتان تیم ملی والیبال را تس��لیت گفت و ادامه داد: آقای ش��ریف زاده 
از  انسان های بسیار شریف بود، در برنامه های مختلف ما حضور داشت و 
جوانان را تشویق می کرد. انگیزه بسیار خوبی برای جوانان ایجاد می کرد. 
امی��دوام بتوانی��م با عملکرد بهتر امانتی که برای ما به جا گذاش��ته اند را 
س��الم به مقصد برس��انیم و بتوانیم به گونه ای کار کنیم که باعث عزت و 

سربلندی و افتخار مردم باشیم.

داورزنی: مردم انتظار درخشش والیبال در سطح جهان را دارند

مربی تی�م ملی واترپلو گف�ت: اردوی تدارکات�ی یونان فرصت 
خوبی اس�ت تا بازیکنان را محک بزنی�م و عملکرد آنها را جلوی 

سایر تیم ها ببینیم.
وحی��د رضای��ی ، در خصوص ش��رایط تیم مل��ی واترپلو اظه��ار کرد: 
ملی پوش��ان صب��ح و بعد از ظهر تمرین و خود را ب��رای اردوی تدارکاتی 
یونان آماده می کنند. هفته اول اردیبهش��ت عازم اردوی تدارکاتی یونان 
می شویم. شرایط فدراسیون از نظر اقتصادی و بودجه خیلی سخت است 
ام��ا ما پیش بینی کردیم که حداکثر ورزش��کارانی که خواس��تیم به این 

اردو اعزام شوند.
مرب��ی تیم ملی واترپلو در ادامه گف��ت: اردوی تدارکاتی فرصت خوبی 

اس��ت تا بازیکن��ان را محک بزنیم و عملکرد آنها را جلوی س��ایر تیم ها 
ببینیم و نفرات را از میان آنها انتخاب کنیم. بنابراین نیاز است که حداکثر 

بازیکنان را به اردوی تدارکاتی یونان اعزام کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که در این اردو با کدام تیم ها رقابت خواهند 
کرد گفت: هنوز برنامه دقیق مش��خص نیس��ت اما قطعا در مدت ۱۰ روز 
صبح و بعدازظهر بازی خواهیم داش��ت و با چندین تیم باشگاهی رقابت 
خواهیم کرد. ش��هری که می رویم در حوالی آتن است که تیم های آماده 
و خوب زیادی دارد. چیریچ آنجاس��ت و هماهنگی های لازم را با چندین 

باشگاه که از لحاظ مسافت هم نزدیک اند انجام داده است.
مرب��ی تیم ملی واترپلو در پاس��خ به این س��وال ک��ه برنامه بعدی تیم 

ملی چیس��ت گفت: هیچ دیدار و مسابقه بین المللی مثل قهرمانی جهان 
و قهرمانی آس��یا پی��ش رو نداریم. بعد از یونان مدت��ی در تهران تمرین 
می کنیم و بعد از آن دو اردوی تدارکاتی دیگر قبل از بازی های آس��یایی 
خواهیم داش��ت. این اردوها در فواصل بین تیر تا ش��هریور خواهند بود. 
البت��ه این برنامه فعا قطعی اس��ت و چند برنامه دیگ��ر نیز داریم و باید 

جلوتر برویم و ببینیم به کجا خواهد رسید.
رضایی در پایان گفت: در حال حاضر در اردوی تیم ملی آس��یب دیده 
و بیم��ار نداری��م. تنها دروازه بان تیم در فرانس��ه اس��ت و در یونان به ما 
می پیوندد. ارش��یا الماس��ی هم صربستان اس��ت و ۱۰ روز دیگر به ایران 

می آید و با ما به یونان اعزام خواهد شد.

اردوی تدارکاتی یونان محک خوبی برای واترپلو است

از جوانگرایی سابر حمایت می کنم
باقرزاده:

علی محمدی:

 قهرمانان آسیا وارد چرخه اصلی می شوند
الهه منصوریان:

 طلای بازی های آسیایی را می خواهم

مدیر تیم های ملی کش�تی فرنگی با بی�ان اینکه انتظار 
مردم از کش�تی فرنگی کس�ب بهترین نتایج در بازی های 
آسیایی و مسابقات جهانی است، گفت: مسئولان از کشتی 

به صورت ویژه تر حمایت کنند.
علی محمدی ، درباره معرفی نفرات اعزامی به رقابت های کشتی 
فرنگ��ی قهرمانی آس��یا، اظهار کرد: به غی��ر از وزن ۶7 کیلوگرم، 
نفراتی که در رقابت های جام تختی به عنوان قهرمانی رسیدند به 
عنوان ملی پوش ایران در مسابقات قهرمانی آسیا مشخص شدند. 
در وزن ۶7 کیلوگ��رم نی��ز نفر اول جام تختی در اردوی تیم ملی 
است و قرار است به تورنمنت بین المللی اعزام شود، نفر دوم این وزن نیز با توجه به شرایط وزنی بهتر نسبت به 
نفر سوم، در ترکیب تیم ملی قرار گرفت. مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی، افزود: هر چند مدال داران جهانی 
و المپیک در ترکیب تیم اعزامی به قهرمانی آسیا حضور ندارند، اما توانایی و شایستگی این نفرات نیز چیزی 

کمتر از آن ها نیست و همگی در بهترین شرایط برای کسب افتخار به میدان می روند.
وی خاطرنش��ان کرد: نفراتی که در مس��ابقات قهرمانی آس��یا به مدال طا برسند در چرخه نهایی و اصلی 
تیم ملی برای حضور در بازی های آس��یایی و مسابقات قهرمانی جهان قرار می گیرند و نفرات دوم و سوم این 
رقابت ه��ا تنه��ا در صورت صاحدید کادر فنی ش��انس حضور در چرخه اصلی را خواهند داش��ت. همه مردم 
از کش��تی فرنگ��ی در رقابت های قهرمانی آس��یا انتظار م��دال طا دارند و تقریبا می ت��وان گفت فقط نفرات 
اول می توانند وارد چرخه انتخابی اصلی ش��وند. محمدی با بیان اینکه س��ال پرترافیکی را به لحاظ برگزاری 
مسابقات بین المللی پیش روداریم، گفت: انصافا کار بسیار سختی داریم و نیازمند حمایت همه جانبه هستیم 
تا بتوانیم انتظارات مردم را برآورده کنیم. خوش��بختانه در همه رده ها، کادرهای فنی به دقت پیگیر وضعیت 
تیم خود هس��تند و برنامه ریزی های لازم انجام شده است. وی درباره وضعیت تیم امید و اینکه آیا قرار است 
برای انتخاب نفرات اعزامی به رقابت های پیش رو، انتخابی برگزار شود یا خیر، گفت: نفراتی که از رده جوانان 
و بزرگس��الان مدعی پوش��یدن دوبنده تیم ملی هس��تند همگی در اردو حضور دارند و زیر نظر کادر فنی کار 
می کنند. برای تورنمنت بلغارس��تان، اکثریت نفرات اعزامی را نفرات جوانان و امید تش��کیل می دهند و این 
تورنمنت و دیگر تورنمنت های پیش رو، حکم انتخابی را خواهند داش��ت. برگزاری انتخابی در ش��رایط حال 
حاضر قطعا به ضرر دو تیم بزرگسالان و امید خواهد بود. ما برای تورنمنت بلغارستان در هر وزن ۲ کشتی گیر 
رده امید اعزام می کنیم و نفرات برتر از طریق محک در تورنمنت های بین المللی انتخاب می شوند. جا دارد از 
آقای دبیر تشکر کنم. او اعام کرد هر مسابقه ای که برای رده های مختلف در نظر دارید اعام کنید، پول آن 
را هر طور شده تامین می کنم. قطعا تاش ما این است به رویدادهایی برویم که به درد کشتی ایران می خورد. 
ملی پوش اس��بق کش��تی فرنگی ایران، درباره نحوه حضور تیم ملی در ۲ رویداد قهرمانی جهان و بازی های 
آس��یایی، با توجه به فاصله زمانی کم میان این ۲ رویداد، گفت: قطعا باید ۲ تیم ملی جداگانه داش��ته باشیم. 
از روز اول نیز مبنای کارمان تشکیل دو تیم ملی بوده است، حتی معتقدم باید ۳ تیم ملی داشته باشیم چرا 
که بازی های کش��ورهای اسامی نیز اهمیت زیادی دارد. البته ممکن است برای مسابقات جهانی و بازی های 
آس��یایی، تنها در یک وزن، یک نفر به هر دو رویداد اعزام ش��ود. مدیر تیم های ملی کش��تی فرنگی، در پاسخ 
به این س��وال که آیا تیم اصلی به بازی های آس��یایی اعزام می شود یا خیر، خاطرنشان کرد: ما تابع تصمیمات 
مدیریت فدراس��یون کشتی هس��تیم و بر اساس آن عمل می کنیم، در این میان قطعا مسائل ملی نیز در نظر 
گرفته خواهد ش��د. کشتی ورزش اول ماست و مردم انتظار زیادی از کشتی دارند. اگر الان از سوی مسئولان 
حمایت نشویم، مدال های طا به نقره و برنز تبدیل می شوند و نتایج مورد انتظار بدست نمی آید. امیدوارم همه 

برای حمایت از کشتی پای کار بیایند چرا که سال بسیار دشواری پیش رو داریم.

ملی پوش س�اندای زنان ایران گفت: هدفم کسب 
مدال ط�ای بازی های آس�یایی اس�ت ت�ا کارنامه 

مدال هایم را تکمیل کنم.
اله��ه منصوریان ، درباره ش��رایط تیم ملی ووش��و زنان 
ک��ه خود را برای بازی های آس��یایی ۲۰۲۲ هانگژو آماده 
می کند، توضیح داد: همانطورکه می دانید، نبود مسابقات 
در دو س��ال گذشته ورزشکاران را به شدت از نظر روحی 
اذیت کرد. خود من در چین تمرینات و مسابقات را پشت 

سر گذاشتم اما عمر ورزشکار هم محدود است. برای این دو سال برنامه ریزی هایی داشتیم تا برخی 
مدال ها را به دست آوریم، اما برنامه ها بهم ریخت.

او ادامه داد: در این دو سال شرایط برای ووشو سخت تر از رشته های دیگر بود، چرا که رشته ما 
المپیکی نیست. به نظرم الان وظیفه فدراسیون برای بازگرداندن روحیه ورزشکاران خود سنگین تر 

است. 
فدراس��یون باید با برنامه ریزی رقابت های تدارکاتی خوب شرایط را بهتر کند. ما هر سال کمبود 
مس��ابقات تدارکاتی داریم و این مس��ئله اذیت کننده اس��ت. اگر هم قرار اس��ت اردو یا مس��ابقه 
تدارکاتی داش��ته باش��یم، باید با چینی ها مبارزه کنیم چرا که تنه��ا حریف اصلی ما در بازی های 
آس��یایی چینی ها هس��تند. من فعا برنامه تدارکاتی برای تیم ملی ندی��ده ام، البته زمان هم زیاد 

است.
س��انداکار تیم ملی زنان ایران درباره خبرهای ورودش ب��ه بازِ های MMA نیز توضیح داد: دیر 
یا زود وارد این مس��ابقات خواهم ش��د و این هدف مهمی در زندگی من اس��ت. اما برای این کار 
ابتدا باید جای خالی مدال طای بازی های آسیایی را در کارنامه خودم پر کنم. وظیفه من کسب 
موفقیت برای تیم ملی است اما هر ورزشکاری از یک جایی به بعد باید به زندگی و آینده شخصی 
خودش بپردازد. من الان نیز در مس��ابقات حرفه ای کش��ور چین ش��رکت می کنم و اگر بازی های 

آسیایی نبود از همین الان به سراغ MMA می رفتم.
دارنده نقره بازی های آس��یایی درباره ش��رایط فدراسیون ووشو با ریاست امیر صدیقی نیز گفت: 
خدا را شکر در حال حاضر شرایط تیم ملی و اردوهای برگزاری برای حضور در بازی های آسیایی 

عالی است و هیچ کم کاستی وجود ندارد.
او ادامه داد: البته باید اشاره کنم که او نیز به خوبی توانست شریط را کنترل کنند و فدراسیون 
وضعیت خوبی دارد. البته تاکید می کنم که تیم ملی نیازمند مسابقات تدارکاتی است و باید فکری 

به حال این موضوع شود.
منصوریان در پایان، راجع به وضعیت تیم های ملی ووش��و زنان با هدایت س��رمربیان ایرانی نیز 
توضیح داد: این برای اولین بار است که ما بدون مربی خارجی عازم بازی های آسیایی خواهیم شد 
اما بدون ش��ک توانمندی مربیان داخلی قابل س��تایش است. شاید در ادوار گذشته مربیان چینی 
ما هنگام تقابل ووشوکاران ایرانی و چینی ته دلشان دوست داشتند نماینده کشورشان برنده شود 
اما ایرانی ها قطعا دوس��ت دارند ما پیروز ش��ویم. البته تاکید می کنم که ما از مربیان چینی هیچ 
مورد بد یا مش��کوکی در سالیان گذش��ته ندیدیم. ضمن اینکه اکنون تجربه ما نیز افزایش یافته و 

کمک کننده خواهد بود.


